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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:244 Screeningmetoder inom svensk bröstcancervård

Det finns undersökningar som tyvärr visar att många av de bröstundersökningar 
som görs i Sverige inte fungerar tillfredställande. Ibland upptäcks inte cancer i 
tid på grund av att det är svårt att göra en relevant diagnos. En av anledningarna 
till detta är att uppåt 40 procent av alla kvinnor har så kallade täta bröst. I dessa 
fall krävs oftast en ny undersökning med bland annat ultraljud.

Här måste vi i Sverige tänka om och få bättre behandlingsmetoder, vilket sker 
på många andra håll i världen. Sverige har under många år legat i framkant i 
dessa frågor men nu måste vi ta ett steg framåt och öka insatserna för att 
upptäcka fler bröstcancerfall i tid.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Vad avser ministern att göra för att vi ska få en bättre nationell riktlinje för att 
förbättra screeningmetoderna i bröstcancervården?

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-24
Besvaras senast
2019-10-30 kl. 12.00


